
 

Høringssvar til forslag om distriktsændringer for distrikt Skovlunde 
og distrikt Skovvejen 
 
Skolebestyrelsen på Skovlunde Skole bakker op om forslaget, der er 
sendt i høring. Allerede tilbage i januar 2023 sendte vi et brev til Børne – 
og skoleudvalget, hvor vi tilkendegav, at vi ønskede, at man kiggede på 
følgende to muligheder som en del af løsningen på det stigende elevtal: 
 

 I en periode at bremse optaget af elever uden for distriktet 

 At ændre den del af skoledistriktet, der ligger i Lautrupparken, 
således at det fremover tilhører Skovvejens Skole  

 
Høringsforslaget understøtter således den ene del af vores ønskede 
muligheder.  
 
De primære argumenter for at bakke op om det stillede forslag er: 

 Det vil være et yderligere positivt greb i forhold til at kunne rumme 
antallet af elever på Skovlunde Skole over de næste 10 år 

 Der vil være bedre muligheder for at skabe nogle attraktive fysiske 
læringsmiljøer, hvis der indskrives lidt færre elever end forventet 

 Det vil afhjælpe presset på daginstitutionerne i Skovlunde 

 Det vil give mere sikker og kortere skolevej for børnene i området 
omkring Lautrupparken, hvis de fremover hører til Skovvejen Skole 
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